
Realiseert!Dat we een heel actief bouwbeleid 
hebben, waardoor momenteel in ieder 
dorp bouwkavels te koop zijn, weet u 
wellicht al. Maar ook dat Heuvelland een 
prachtige gemeente is, kan iedereen 
beamen. Als bestuur trachten we daar 
dagelijks werk van te maken. We renoveren 
het gemeentehuis grondig, en pakken 
daarbij ook de hele omgeving aan. Het 

warandepark wordt een autovrije speel-

en wandelzone voor iedereen. 

Maar we zijn ook innovatief. In de 
Kruisabelestraat werd LED-verlichting op 

zonne-energie in de weg ingebouwd. Zo 

De gemeente in 2017 zo’n 70.000 euro 
investeert om zonnepanelen te plaatsen 

op de gebouwen? Eerder werd al 
gezorgd dat ieder gebouw geïsoleerd 
werd, dubbel glas geplaatst, en nieuwe 
verwarmingsinstallaties om het verbruik 
te laten dalen. En ook het doven van 
de openbare verlichting zorgt voor een 
gigantische energiebesparing

wordt het verkeer veilig door de bochten 
geleid. Dit was een primeur in Vlaanderen!

Maar ook broodnodige zaken werden 
aangepakt. Het bufferbekken in 
Wulvergem werd uitgediept om 
wateroverlast te vermijden. Ook in 
De Klijte gebeurden grondige werken 
om woningen te beschermen. In 
Kemmel wordt de laatste hand gelegd 
aan de centrale begraafplaats, met 
een nieuwe afscheidsruimte. Alle 
andere begraafplaatsen werden met 
gras ingezaaid waardoor ze een stuk 
ecologischer en mooier geworden zijn. 

We willen mensen ook stimuleren om 
een steentje bij te dragen aan ons 
mooie landschap. Daarom maakten we 
groenafval gratis op het containerpark, 
zoals we beloofden voor de verkiezingen.

We dagelijks verder werk maken van 
inspraak? Iedere inwoner kreeg de kans 
de online enquête in te vullen, en op grote 
vraag van de inwoners zullen we in het 
najaar opnieuw inspraakvergaderingen 
organiseren in een aantal dorpen. 

We vorig jaar opnieuw een recordaantal 
kinderen mochten verwelkomen op de 
speelpleinwerking? Zo’n 400 kinderen 
vonden deze zomer de weg naar het 
speelplein! 

We in de kerstvakantie voor het eerst 
een blokkot organiseerden voor de 
studenten in Loker? Door het grote succes 
herhaalden we dit in de paasvakantie. 

Er hard gewerkt wordt aan plannen om een 
nieuw fietspad aan te leggen tussen De 
Klijte en Dikkebus? 

Het onthaal in de warande al een stuk 
duidelijker en toegankelijker gemaakt 
werd door het plaatsen van automatische 
deuren? Na de renovatiewerken komt ook 
een rolstoellift aan de hoofdingang. 

Concreet

• Werken tegen wateroverlast

• Groenafval gratis op containerpark

• Investeringen in omgeving warande en 

sporthal

• Led-verlichting op zonne-energie

Wist-je
-dat

De financiën van de gemeente de goede 
weg opgaan? Er is een overschot op de 
begroting, en we betaalden al bijna 3 

miljoen euro aan schulden af. Doordat we 
nu minder intresten moeten betalen konden 
we in 2016 de personenbelasting al laten 
dalen! 

Het dorpsrestaurant 1 jaar bestaat? Het is 
een prachtig sociaal initiatief om senioren 
samen te laten tafelen en elkaar te leren 
kennen!

Er in de kerk van Nieuwkerke een 
permanente expositie geopend werd 
die uitleg geeft over de geuzen en de 
beeldenstorm?prachtig

heuvelland



Beste inwoner van Heuvelland, 

Naar jaarlijkse gewoonte plaatsen we nog eens alle 
realisaties uit het afgelopen jaar op een rijtje en brengen 
we ze samen in een realisatiefolder. Uiteraard kan niet 
alles erin, maar deze folder geeft alvast een bloemlezing 
van de speerpunten van het beleid dat we samen met 
onze coalitiepartner uitvoeren.

Het afgelopen jaar was opnieuw heel erg dynamisch 
in Heuvelland. Er werd gebouwd en gewerkt, maar ook 
gefeest, gerust en genoten. Als bestuur trachten we het 
samen-wonen in Heuvelland dagelijks zo aangenaam 
mogelijk te maken!. 

Hebt u na het lezen nog vragen of suggesties over 
bepaalde onderwerpen? Neem gerust contact op met een 
van onze mandatarissen. Al onze gegevens vindt u terug 
via www.gemeentebelangen-heuvelland.be. Of volg onze 
activiteiten via onze nieuwe Facebook-pagina, wekelijks 
verschijnen ook daar de nieuwtjes uit de gemeente.

Marc Lewyllie, burgemeester

Concreet

Ondernemers in Heuvelland verdienen 
alle kansen. In heel wat dorpen zijn 

nieuwe ondernemers bijgekomen, of 

zijn bestaande zaken overgenomen 

en vernieuwd. Denken we maar aan het 
funerarium in Kemmel, de plannen om van 
de Kosmos een regionaal fietscentrum 
te maken, de talloze horecazaken die 
opgestart of overgenomen werden of de 
vele vakantieverblijven die de vele toeristen 
gastvrij ontvangen.

Ook de vele KMO’s die onze gemeente 
rijk is verdienen onze aandacht. We kopen 
veel lokaal en doen er alles aan om de 

Verenigingen zijn de hoeksteen van onze 

samenleving. Ze verdienen dan ook alle 
ondersteuning bij hun activiteiten. 

Er werd al grondig geïnvesteerd in de 
sporthal. Bergingen, verwarming, bar, 
verlichting,... werden al aangepakt. De 
laatste hand wordt gelegd aan de ambitieuze 
plannen om de hele omgeving om te toveren 
tot een avontuurlijke zone. Dit jaar werd nog 
een defibrillator geplaatst. Volgend jaar zullen 
defibrillatoren ook geplaatst worden bij de 
voetbalterreinen in Westouter en Nieuwkerke. 

Het gewone zaalgebruik blijft gratis voor 
de verenigingen. We investeren ook fors 
in het onderhoud en inrichting van de 

zalen: nieuwe tafels en stoelen in Wijtschate, 
Loker en Westouter, nieuwe verwarming en 

• Defibrillatoren in Heuvelland

• Uitbreiden van de uitleendienst

• Digitaal aanvragen uitleendienst, zaalverhuur, activiteiten,...

• Investeringen in ontmoetingscentra

Ondernemend
heuvelland

heuvelland
Verenigd

lokale handel te laten bloeien. De woon-en 

immobeurs was een mooie gelegenheid 
voor lokale bouwondernemingen om zich 
bekend te maken.

De gemeente bouwde een nieuw 
bezoekerscentrum op maat van 
Heuvelland, maakte een reglement 
voor kortparkeren en is constructief bij 
aanvragen voor handelszaken. Bij de 
verkoop van grond gaven we prioriteit aan 
ondernemers, en met acties om erosie 
tegen te gaan en campagnes als “schoon 
boeren” ondersteunen we de lokale 
landbouw. 

Ook de infrastructuur wordt onderhouden 
en uitgebreid. Er werden meer dan 10 
kilometer landelijke wegen vernieuwd. Het 
versterkt onderhoud van grachten wordt 
voortgezet, en in het najaar starten de 
grondige wegen-en rioleringswerken in 
Wijtschate.

sanitair in Wulvergem,... Het aanbod van 
de uitleendienst werd uitgebreid, oa. met 
draagbare microboxen en LED-spots. Dit 
laatste gebeurde op vraag van de jeugdraad. 
De aanvragen kunnen vanaf nu ook digitaal. 

Naar jaarlijkse gewoonte organiseerden 
we het succesvolle bedankingsfeest 

voor de vrijwilligers in Dranouter. Met dat 
muziekcentrum werd trouwens een nieuwe 
overeenkomst gesloten. 
Verenigingen krijgen de kans om wat 
bij te verdienen voor hun kas via heel 
diverse mogelijkheden: meehelpen aan de 
zwerfvuilactie, opdienen bij een receptie, 
de zomertentoonstelling openhouden,... 
Een echte win-win voor gemeente én 
verenigingen!

Concreet

• 500.000 euro investering in renovatie van 10 km 

wegen

• Nieuw bezoekerscentrum 

• Ondernemen hand in hand met dorpsleven


